
Protokoll för Ledarmöte i Bergdalen bandy 2013-08-13 

 

Närvarande: Klas Ström, Johnny Lindberg, Henrik Johansson, Mikael Bergman, Magnus Almström, 

Anders Demker och Anders Johnsén,  

Plats: Bergdalens kansli 

Kl 18.30-21 

 

§1 Mötets öppnande 

Klas hälsar alla välkomna till höstsäsongens första ledarmöte  

 

§2 Val av sekreterare 

Henrik Johansson valdes till mötessekretare. 

 

§ 3 Ekonomi 

Klas har arbetat med att få fram sponsorpengar under sommaren och det han har lyckats med över 

förväntan. Han har lyckats få ihop ca 35 000 kr. Delar av denna summa är inte reda pengar utan 

består av materiel som dekaler mössor, Bissenbrainwalk-affischer med mera. Förutom detta så finns 

det ca 30 000 kvar i kassan från förra året. 

 

§4 Planeringen av stor utesisbana.  

I maj var det tänkt att Klas skulle arbeta deltid med planeringen av bygget av en stor isbana för 
kommunen. Tyvärr blev inte så mycket av med det då Tommy Jingfors, chef på Fritidsförvaltningen 
var upptagen med andra saker. Men kommunens politiker verkar positiva till detta projekt. Klas 
visade sedan upp en karta över Boda där isytan är tänkt att anläggas.  

 

§ 5 Istider i höst och vår 

Vi kommer att få mer istid från hösten och det rör sig om fyra istider i veckan. 

1. Idrottsskolan på måndagskvällar tillsammans med BHC 

2. Onsdagskvällar 

3. En träningstid för det äldre gänget 

4. Lördagar 8.30- 09.30 

 

På mötet diskuterades om hur man ska använda onsdags- och lördagstiden. Mötet kom fram till att 

man provar med att ha de äldre ungdomarna födda 2005 och äldre på onsdagar och sedan öppet för 

alla på lördagar. Då kan de äldre träna lite mer på specifika saker.  

Ett annat alternativ är man på onsdagar kör varannan vecka för alla och varannan vecka för 

ungdomar födda 2005. Frågan får bero lite på hur många som kommer på träningarna och vi får 

anpassa oss efter det.  

 

Träningen drar igång lördagen den 31 augusti kl 08.30 i ishallen. 

 

§ 6 Materiel och utrustning  

Mikael berättade att vi bör komplettera med handskar, halskydd och hjälmar. Vi ska gå igenom lagret 

av skridskor i klubbstugan. De mindre storlekarna som är okej skulle kunna hyras ut.  



Klas har varit i kontakt med Kosa som kommer komma till oss på en klubbkväll där de kan presentera 

utrustning som vi kan köpa. 

Klas visade upp en svart Kosaväska som kan sponsras av Joy of plenty så skulle vi kunna ge bort den 

eller ta en symbolisk summa pengar samt låta ungdomarna låna utrustning mot deposition.  

Kosa kommer att sponsra matchtröjor och målvaktströjor.  

Några andra sponsorer är: Bifast fastighetsbolag, Joy of Plenty, Kosa, 4D, en italiensk restaurang på 

Yxhammargatan, Nordsjö m fl. 

  

Från förbundet har vi fått 40 000 kr för idrottslyftet, Bidraget är villkorat och ska redovisas. 

 

§ 7 Ledarutbildning i Borås 

Förbundet ordnar med ledarutbildningar för föreningar i Väst och under hösten kommer det den 

6/10 vara en heldags ledarutbildning i Borås ishall. Några av oss bör vara med på detta och det 

kommer även vara med ledare från andra föreningar i Väst.  

 

§8 En tecknad krokodil 

En bekant till Klas har tecknad en krokodil med bandyutrustning som ska användas i våra trycksaker. 

Vi får bilda en grupp som får komma på ett namn till krokodilen. 

 

§9 Vår hemsida 

Hemsidan har förbättrats under sommaren. Maria Johansson har gjort ett bra arbete med sidan. 

Ytterligare några till ska få inloggningsuppgifter för att kunna uppdatera kalender och texter. 

 

Vi har köpt domänen: 

Bergdalenbandy.se 

Dessutom tillkommer det e-mailadresser som vi kan använda på våra visitkort 

 

Vi ska fotografera ledarna ishallen som vi ska lägga upp på hemsidan. 

 

§ 10 Samarbete med Västerås  

Västerås SK sportchef Mikael Campese ringde till Klas nyligen och hade hört talas om oss och ville ge 

oss sitt stöd. Den 30/10 skulle vi tillsammans med ungdomarna kunna göra en resa till Västerås. Då 

möter Västerås Bollnäs i en elitseriematch. Vi kan få istid på dagen tillsammans med några 

elitspelare. Två nätters övernattning i Västerås kan ordnas och det blir i så fall onsdag till fredag 

under höstlovet. Västerås skulle eventuellt kunna få sina sponsorer att sponsra vår resa. Föräldrar 

skulle kunna följa med för nettopris. Andra idéer är att Västerås SK skulle vilja besöka vår träning 

också och att Campese skulle kunna komma och hålla föredrag om bandyekonomi. Några av våra 

ledare skulle kunna få vara med på sommarbandyskolan i Västerås så att de får öva sin tränarroll.    

 

§ 11 Skövde bandy 

En bandyförening i Skövde har erbjudit oss att komma och vara med på deras bandyskola på 

söndagar. Vi kommer förhoppningsvis kunna göra det några gånger i vinter. 

 



§ 12 Poolspel 

Klas har undersökt de poolspel som kommer att arrangeras i Västsverige under vintern. Det 

arrangeras flera stycken, men Klas föreslog att det var rimligt att vi var med under en turnering på 

hösten och en på våren.  

 

§ 13 Kretsloppet 

Under Kretsloppet lördagen den 14 september har vi en monteryta där några av våra ledare ska 

finnas och berätta om Bergdalens verksamhet och om Bissen Brainwalk.  

Vi kommer att i ett partytält ha Tombola, pepparkaksförsäljning och Speedsshooting.  

Mikael och Klas kommer att stå i montern och förhoppningsvis kan några till vara med.  

 

§ 14 Pepparkaksförsäljning 

Klas har beställt 60 burkar pepparkakor från Arbrå ångbageri. Det är bra pepparkakor utan 

transfetter i snygga burkar. De säljs idag i delikatessbutiker på flera ställen ute i landet.   

De som vill vara med och sälja kan beställa burkar av Klas. Vi säljer burken för 59 kr styck och 

föreningen får 20-25 kr per burk  

 

§ 15 Bissen Brainwalk 

Bissen själv kommer att delta vid arrangemanget den 21 september. Vi ska hålla ett möte två veckor 

innan med de som ska arbeta med arrangemanget. En karta kommer att delas ut så vi kommer inte 

behöva att snitsla banan. Man kan gå en mil eller gå en kortare bana. 

 

Marknadsföring av Bissen Brainwalk:  

Klas kommer att vara med i lokalradion igen och ordna så att vi kan vara med i BT, där det är tänkt att 

vi ska få en gratisannons. Affischer ska sättas upp av ledare. Det vore bra om man meddelar Klas var 

man sätter upp affischer. Fortsätt att sprida sidan om vandringen på Facebook. 

 

Priser: 

Om vi vill ordna fler priser så kan man exempelvis gå till sin lokala pizzeria för att få presentkort. 

Företaget får själva printa ut sina presentkort. Klas har lyckats skaffa fram ett gäng presentkort från 

olika företag och restauranger. Efter vandringen så kommer de som vinner presentkort kunna hämta 

ut dem hos Christian Ewertsson på Nordsjö Idé och Design. 

 

Arrangemangsdagen: 

Ett musikband är ordnat, men känner någon en: konferencier och trubadur eller liknande som kan 

vara med också.? 

Starten går 10.05 och sedan sänder vi iväg nya grupper var femte minut. Man kan starta fram till kl 

11.  Startkort är skickat till tryck och på baksidan så står det att Nordsjö ger 30 % rabatt på deras 

sortiment . Det vore bra om folk anmäler sig i förväg. Vi måste ordna växelpengar till dess.  

Klas har bjudit in andra klubbar som kan gå i sina matchställ. De partier går ska erbjudas att gå i sina 

partijackor. 

 



Vi har en monter även under vandringen den 21 september, med pepparkaksförsäljning, tombola 

och speedshooting. Det är ingen träning denna lördag då en idrottsturnering genomförs i ishallen. 

 

§ 16 Fest för de aktiva  

Vi ska ordna en fest för de vuxna i bandysektion under samma kväll som Bissen Brainwalk går av 

stapeln den 21sepemter. Magnus och Henrik utses till festkommitté. Mat till självkostnadspris ska 

ordnas och vi kan förmodligen vara på Viskastrandsgymnasiets matsal där Magnus arbetar. Vi bjuder 

in ledare, föräldrar och andra som kan bidra till föreningens verksamhet på något sätt. 

 

§ 17 Sponsorer 

Klas föreslår att vi lägger ut intervjuer med våra sponsorer på vår hemsida.  Sponsorer kan även 

bjudas på resa till match i Lidköping. Viktor på Villas kansli var med på detta och vill ge oss sitt stöd. 

En annan idé är en bjudresa till bandyfinalen i Stockholm   

 

§ 18 Svenska cupen i bandy, Lidköping 27-29 september  

Klas förslår att vi åker ett gäng vuxna och barn till Lidköping under svenska cupen den 27- 29 

september. Klas kommer där att intervjua Bollnäspelare för att skriva om på Bollnäs fansida. Så den 

28 september får några andra av våra ledare leda vår lördagsträning i Borås ishall. Förmodligen 

kommer de som är med i Lidköping kunna träffa Västeråsspelare under turningen.  

 

§ 19 Mötets avslutning 

Klas tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

________________________  ________________________ 

Klas Ström    Henrik Johansson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 


